
Kia e å Dis ensas'on - Alver - Meland - 357 8 - Sætre:

1. Vi er ikke enig med saksbehandling eller konklusjoner som er kommet frem og synes at det

burde vært jobbet mye mer med samarbeid mellom fylkesmannen, kommunen og

tiltakshaver om å finne gode løsninger som er riktig for alle parter. Det er også mye

bortkastede ressurser (tid og penger) både for stat, kommune og oss. Dette gjør det også

mindre attraktivt å prøve å fikse ting som forfaller i kommunen samt reduserer lyst til å drive

gården som burde vært noe gledelig for alle parter (det hadde vært samfunnsnyttig). Jeg har

allerede skrevet mye mer om dette i tidligere dokumenter og ser ikke at det hjelper noe å

repetere det samme på nytt. Vi tror heller ikke at det hjelper at vi klager på dette, da vi ser at

det er nesten umulig for noen å endre syn til fylkes- og settesfylkesmannen. Vi er bare veldig

misfornøyd med konklusjonen.

2. Men for å komme i mål med dette for øyeblikket godtar vi det som UDU kom frem til

i følgende skriv (GBNR 57 /8- Dispensasjon til klagevurdering- Sætre) 26.11.2019 og

som jeg har fått forståelse for at Fylkesmannen kan godta (ref. tlf. samtale tidligere

denne måneden) (og hvis ikke setter jeg pris på å bli kontaktet før avslag, slik at vi

kan finne ut hva som kan endres for å komme i mål):
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